
Vragen Pro Actief

Vraag 1
In 2014 worden verschillende WMO-budgetten afgeraamd, onder meer door minder 
aanvragen. In de geest van de Kanteling ligt het voor de hand te investeren in algemene 
voorzieningen, alvorens dure individuele voorzieningen aan de orde zijn. Is het dan geen 
verstandig idee middelen die níet nodig zijn voor individuele voorzieningen deels in te zetten 
voor algemene voorzieningen? Ik hoor graag hoe andere fracties daarover denken.

Vraag 2
Pro Actief was en is niet blij met de kunstmatige demping van de OZB ten koste van de 
afvalstoffenheffing en de rioolrechten. In het laatste jaar voor de verkiezingen zet dit college 
ook nog eens flinke bedragen uit reserves in om de lasten voor de burger te drukken. Wat het 
meerjarig effect van deze manoeuvre is, heeft onze grote zorg. Het zoet lijkt nu te worden 
uitgedeeld om het zuur over te laten aan de volgende coalitie. De vraag aan andere fracties 
luidt dan ook hoe zij hier tegenover staan.


